



TSUNG TSIN CHRISTIAN ACADEMY

基督教崇真中學

九龍長沙灣荔康街8號

8 Lai Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon

電話 Telephone: 2728 8727 傳真 Fax: 2728 8021

網址 Website: <http://www.ttca.edu.hk>

2. 英文姓名 Name in English	中文姓名 Name in Chinese
香港身份證號碼 HKID Card No.	出生日期 Date of Birth
1/4/2024 – 31/3/2025期間的狀況 Status for the period from 1/4/2024 to 31/3/2025	☐ 在學 Under education ☐ 就業 In employment ☐ 失業/其他 Unemployed/Other
3. 英文姓名 Name in English	中文姓名 Name in Chinese
香港身份證號碼 HKID Card No.	出生日期 Date of Birth
1/4/2024 – 31/3/2025期間的狀況 Status for the period from 1/4/2024 to 31/3/2025	☐ 在學 Under education ☐ 就業 In employment ☐ 失業/其他 Unemployed/Other

C. 受供養父母 Dependent Parent

1. 英文姓名 Name in English	中文姓名 Name in Chinese
香港身份證號碼 HKID Card No.	出生日期 Date of Birth
2. 英文姓名 Name in English	中文姓名 Name in Chinese
香港身份證號碼 HKID Card No.	出生日期 Date of Birth

第三部 家庭收入 Part III Family Income

請填寫你及你的家庭成員於2024年4月1日至2025年3月31日期間的職位、僱主/公司名稱及有關收入(包括兼職收入)。如屬家庭主婦、失業或已退休,請註明情況及有關時段。如有需要,可另以備有申請人加餐的附頁補充。

Please provide information on your position, name of employer/firm and relevant income (including part-time income) and those of your family member(s) during the period from 1/4/2024 – 31/3/2025. If you/your family member(s) was a housewife, was unemployed or has retired during the period, please specify the status and relevant duration. Additional sheet signed by the applicant may be added if there is insufficient space to provide the information.

申請人及家庭成員 Applicant and Family Member	職位 Position	僱主/公司名稱 Name of Employer/Firm	辦事處電話 Office Tel. No.	全年總收入 Total Annual Income (包括兼職) (including part-time)
(1) 申請人 Applicant				
(2) 配偶 Spouse				
(3) 同住未婚子女(如適用) Unmarried children residing with the family (if applicable) 姓名 Name:				
(4) 同住未婚子女(如適用) Unmarried children residing with the family (if applicable) 姓名 Name:				
(5) 其他收入(如適用) Other Income (if applicable) (*請刪去不適用選項 Please delete inappropriate)	*租金收入/投資所得利息/子女或親友津助/贍養費/其他 (請說明: _____)			
總計/Total, i.e. (1) + (2) + (3) + (4) + (5) = _____				

第四部 聲明 Part IV Declaration

本人 _____ (姓名) 現特此聲明, 這份申請表內填報的資料及本人的陳述和提交的證明文件均屬真實、完整和準確。本人明白及同意基督教崇真中學會根據本人所提供的一切資料評估本人家庭的資助資格及幅度。如有虛報、隱瞞事實、提供錯誤或誤導的資料, 或故意阻撓基督教崇真中學職員進行調查, 基督教崇真中學有權取消本人的申請資格, 並要求本人退還全部獲發的資助款項, 以及本人可能因此被檢控。本人承諾會在基督教崇真中學的要求下立即將多付予本人的資助歸還。

I, _____ (name), declare that the information in this application and the supporting documents provided by me are true and complete. I understand and give consent to Tsung Tsin Christian Academy to assess the eligibility and assistance level of my family based on the information. I also understand that any omission or misrepresentation of information or intentional disturbance to investigation with a view to obtaining pecuniary advantage by deception is an offence and is liable to legal proceedings. The school shall then have the right to forfeit my application and demand me to refund all subsidies obtained from this application. I also undertake to pay back all overpaid subsidy immediately under the request of Tsung Tsin Christian Academy.

日期

Date: _____

申請人簽署

Signature of Applicant: _____